



Dr. Ibrahim Badawood د. إبراهيم باداود

Board Member

عضو مجلس الإدارة

Dr. Ibrahim Badawood is a member of the Board of Directors and Chairman of the Executive Committee of Abdul Latif Jameel United Finance Company. In addition, he is the Chairman of the Board of Directors of Bab Rizq Jameel Company and a member of the Board of Directors of Abdul Latif Jameel Land Company Limited. Moreover, he is a member of the Executive Council Committee of Jeddah's Chamber of Commerce, a member of the Advisory Council of the National Social Committee of the Ministry of Human Resources and Social Development, a member of the Board of Directors of the Fitaihi Holding Group, and a member of the Executive Committee of the Saudi-Japanese Business Council.

Dr. Ibrahim Badawood possesses distinguished leadership skills and self-motivation toward achieving personal and professional goals. He has up to 30 years of extensive experience on public administration with a focus on managing social initiatives, particularly with several leading companies in the region, such as Abdul Latif Jameel Group and Dallah Group.

Dr. Ibrahim Badawood demonstrated exceptional capabilities in developing and strengthening management teams to maximize the company's efficiency.

He has distinctive expertise in transforming social businesses into sustainable businesses. Under his leadership, Bab Rizq Jameel, one of the Jameel Community initiatives, has provided job opportunities for more than a million men and women worldwide since 2003 until now.

Dr. Ibrahim Badawood hold a PHD degree in business administration from the Arab academy for science and technology in Egypt.

الدكتور ابراهيم باداود هو عضو مجلس الإدارة ورئيس اللجنة التنفيذية في شركة عبد اللطيف جميل المتحدة للتمويل، كما أنه يشغل منصب رئيس مجلس إدارة شركة باب رزق جميل وعضو مجلس المديرين لشركة عبد اللطيف جميل للأراضي المحدودة. بالإضافة إلى أنه عضو المجلس التنفيذي لقطاع التجارة بالغرفة التجارية بجدة، وعضو المجلس الاستشاري للجنة الوطنية الاجتماعية لدى وزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية، وعضو مجلس الإدارة لدى مجموعة فتحي القابضة، وعضو اللجنة التنفيذية لدى مجلس الأعمال السعودي الياباني.

يتمتع الدكتور ابراهيم بمهارات قيادية مميزة ودوافع ذاتية نحو تحقيق الأهداف الشخصية أو المهنية، وله من الخبرة ما يصل إلى ٣٠ عاماً في الإدارة العامة بشكل عام وإدارة المبادرات الاجتماعية بشكل خاص وذلك مع عدد من الشركات الرائدة في المنطقة مثل مجموعة عبد اللطيف جميل ومجموعة دلة.

وأظهر الدكتور ابراهيم قدرات استثنائية في تطوير وتعزيز فرق الإدارة من أجل تعظيم كفاءة الشركة وله خبرة مميزة وتجارب في تحويل الأعمال الاجتماعية إلى أعمال مستدامة.

حصل الدكتور إبراهيم باداود على شهادة الدكتوراة في إدارة الاعمال من الاكاديمية العربية للعلوم والتكنولوجيا من جمهورية مصر العربية.